

SKOLEBESTYRELSESMØDE:

Tirsdag d. 29. oktober 2024 kl. 18.30-21

Ordstyrer: Vivi Fraværende: Jacob, Anna

	Fællessang – og velkommen til Snædis og Anita	Blæsten går frisk..
1	18.30-18.40 Nyt fra VIM Opfølgning på sidste møde – VIM har drøftet, hvordan vi forholder os til alkohol, nikotin etc.	Der er lavet aftaler i 9 kl-klassefester: alle inviteres og max 2 genstande. Obs på ingen cykel/knallert, løbehjul hjem. 8.årg. var uden alkohol- det gik fint. 7.årgang er et godt tidspunkt for møde om alkohol. Pt. er der på årgangen ingen snus- noget med puff-bars. Ikke så meget alkohol på denne årgang. Evaluering af uge 41 i udskolingen- glæde for noget anderledes- det var lidt forvirring omkring det at møde forskellige steder. Ønske om ny baskett-kurv udenfor. Der er bordfodbold turnering på vej i udskolingen. Vim har lavet regler og turneringsplan.
2	18.40-18.50 Orientering om stort dialogforum (LJ) Tema er ambitionen om, at flere elever går i skole i deres lokalområde. Fokus på møde 4.11.2024 er <i>hvorfor</i> Silkeborg Kommune har en ambition om at have en folkeskole, der kan mere for flere børn og unge. På mødet vil ambitionen blive drøftet ind i en samfunds- og værdimæssig kontekst med fokus på, hvad folkeskolen kan og skal i Silkeborg Kommune. Peter og Lajla deltager pva. Skægkærskolen. Bilag: https://skolestyrelse.silkeborg.dk/p/Subsites/Skolestyrelse/Dialogforum/2024/241104_Stort_DialogforumSkole_program.pdf	2 gange årligt er der disse fora. Til dette møde er der ikke egentlig forberedelse i Skolebestyrelses sammenhæng.
3	18.50-19.30 Årets indsats (PM) Under dette punkt skal vi blandt andet tale om: Kvalitetsprogram Karakterdannelse Ny dagsstruktur (skemaændring og anderledes uger)	Orientering givet- dialog.



	Skolens Venner	
4	PAUSE	
5	19.50-20 Drøftelse af sommer-/feriepasning i sfo (PM) Skolebestyrelsen skal tage stilling til, hvordan feriepasning tilrettelægges. I år skal Skægkærskolen og Balleskolen stå for feriepasning.	Vi har de "løse dage" omkring jul, påske mv. Og én uge i sommerferien. Balleskolen har resten.
6	20-20.20 Arrangement for forælderrødder (LJ) Forslag til møde med forælderrødderne er d. 21. januar. Vi skal beslutte mødets indhold og form.	Tanke om en opdeling i ind-ml-ud,- til sparring/vidensdeling blandt forældrerådene. En styring/rammesætning af mødet kan SB stå for. Dobbelt formål: Mulighed for at SB kan være i god kontakt med forældreråd. Evt. mindre oplæg for forældrerødderne- trække dem lidt tættere på. Mulighed for at forældreråd kan udveksle ideer til indsatser/arrangementer. (evt. nedskrive ideer-årshjul?)- bl.a. på baggrund af "forældrefiduser- skole og forældre". Udvalg: Lajla, Mette og Anna I.
7	20.20-20.45 Spørgsmål til videre drøftelse i VIM	intet
8	20.45-20.50 Meddelelser fra: a) Medarbejderne b) Skoleledelsen c) Formanden - Orientering om beslutning vedr. specialklasser på Tollundskolen og Voel Skole d) Andre	a) b) nye folk i sfoén- to barselsvikarer. (obs på gerne billeder ved indgangen). c) d)-efterspørgsel om reklamefrit youtube- vi undersøger muligheder? (youtube- kids?) Skolevejen fra Sejling- er der sket noget?
9	20.50-21 Evt.	

Via G. Aaby

Hankus

Julia Mathiesen

Mette Ka

Capa/dt

Anna Iver

Jens B. Eymann

